

前受獎人聯誼會訊息

Alumni Association News

3520 地區 2005-2006 年度團體研究交換獎學生謝姍芸 Roxy(Hsieh Shan-Yun)譯

日本最大的基金會前受獎人聯誼會-東京扶輪獎學生，在 10 月 17 日主辦一場成功的秋季慶典，將前、現任及未來的大使獎學生、和平獎學生及扶輪社員連結起來。[請參閱活動圖片](#)。

Rotary Fellows Tokyo, the largest Foundation alumni association in Japan, hosted another successful autumn gala connecting former, current, and future Ambassadorial Scholars, Peace Fellows, and Rotarians. [See photos of this 17 October event.](#)

資訊速描

Fast Facts

2008-09 年度大使獎學生研讀領域的前五名是：國際關係(12%)、發展(8%)、商業(6%)、法律(6%)及公共衛生(6%)。

Ambassadorial Scholars study in a range of fields. The top five in 2008-09 were international relations (12%), development (8%), business (6%), law (6%), and public health (6%).

團體研究交換團長和團員職業及專業來源廣泛，前五名為：管理/行政(29%)、教育(16%)、公共服務及社工(16%)、工程科學及電腦(9%)、醫藥(6%)。

Group Study Exchange team leaders and members represent a mix of vocations and professions. The top five: management/administration (29%), education (16%), public service & social work (16%), engineering, science & computer science (9%), and medicine (6%).